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Zie hierbij mijn appreciatie. Beleid heeft hier om gevraagd, als jij ernaar gekeken hebt, dan stuur ik de notitie aan beleid.
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1. lk begreep zojuist dat zij maandag een gesprek hebben met BZ erbij. Er wordt misschien een gesprek gepland tussen de

minister president en [EXER waar ze dit punt op de agenda willen zetten ( en dan met name de internationale

overeenkomst/verdrag). Ik heb aangegeven dat dit heel goed moet worden uitgezocht en niet direct de goede weg lijkt om

snel in te slaan. In dit memo zeg ik daar e.e.a. over, maar dit moet goed worden overlegd met Buza. Beleid wilde WJZ niet

bij dit overleg, eerst beleidsmatig overleg. Wat denk jij dat we hiermee moeten doen?

2. DeFG is erachter gekomen dat er vanuit het RIVM waarschijnlijk wel testsamples zijn verstuurd naar et echt

materiaal. Het bericht richting AP is een tussenbericht geworden en dit wordt tot op de bodem uitgezocht. Wat dit houdt

een risico in, als daar geen goede basis voor is. Het betreft incidentele levering van 15 samples, dus wellicht biedt 49 AVG

soelaas, maar moet worden uitgezocht.

Ik hoor graag van je.

Groeten


